
Rada Gminy Miedźna  

Komisja Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów 

Protokół 11/2025 

Obrady rozpoczęto 24 marca 2025 roku o godz. 15:30, w sali konferencyjnej Urzędu Gminy 

Miedźna, a zakończono o godz. 16:17 tego samego dnia. W posiedzeniu wzięło udział 10 

członków. 

Obecni: 

1. Józefa Waliczek  

2. Anna Cofała  

3. Damian Faruga  

4. Marzena Ilga  

5. Marcin Kapica  

6. Ismena Maląg-Wolnicka  

7. Andrzej Kempny  

8. Henryk Lichy  

9. Mariusz Żur  

10. Michał Przewoźnik  

 

1.Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie jego prawomocności.  

Otwarcia posiedzenia dokonała Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i 

Finansów Józefa Waliczek, która na podstawie listy obecności stanowiącej załącznik nr 1 do 

niniejszego protokołu stwierdziła, że 10 z 10 członków komisji jest obecnych. W posiedzeniu 

uczestniczyli również Wójt Gminy Miedźna- Jan Słoninka  

i Skarbnik Gminy Miedźna - Ewa Ligenza. 

 

2. Ustalenie porządku posiedzenia. 

Proponowany porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie jego prawomocności. 
2. Ustalenie porządku posiedzenia. 
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

4. Opiniowanie projektów uchwał. 
5. Sprawy różne i bieżące. 
6. Zamknięcie posiedzenia komisji. 

Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów Józefa Waliczek 

zapytała o uwagi do porządku obrad. W związku z ich brakiem przystąpiono do głosowania. 

Porządek posiedzenia został ustalony jednogłośnie 10 głosami „za”. 

 

 



3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

Na ostatnim posiedzeniu nie przyjmowaliśmy protokołu. Dziś będziemy przyjmować dwa 

protokoły. 

Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów – Józefa Waliczek  

wnioskowała o przyjęcie protokołu z posiedzenia z dnia 27 stycznia bez odczytywania.  

Komisja Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów przyjęła wniosek o przyjęcie 

protokołu bez odczytywania 10 głosami „za”.  

Protokół z Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów z posiedzenia z dnia 27 

stycznia został przyjęty  10 głosami „za”. 

Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów – Józefa Waliczek  

wnioskowała o przyjęcie protokołu z posiedzenia z dnia 24 lutego bez odczytywania.  

Komisja Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów przyjęła wniosek o przyjęcie 

protokołu bez odczytywania 10 głosami „za”.  

Protokół z Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów z posiedzenia z dnia 24 

lutego został przyjęty  10 głosami „za”. 

 

4. Opiniowanie projektów uchwał. 

Projekt A/12 w sprawie zmiany Uchwały Nr IX/64/2024 Rady Gminy Miedźna z dnia 17 

grudnia 202 roku w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miedźna na lata 2025-

2032 

Skarbnik Gminy: Zmiany mamy tutaj w przedsięwzięciach, a właściwie wprowadzenie 

jednego, to jest projekt unijny, oświatowy. Będzie on realizowany w Szkole Podstawowej we 

Frydku w latach 2025-2026. Całkowita wartość projektu wynosi 251 142,00 zł, finansowane 

na poziomie 100 % ze środków unijnych. 

Druga zmiana dotyczy dróg gminnych, a konkretnie modernizacji ul. Dębowej w Miedźnej, 

tam musimy ponieść koszty na kwotę 13 000,00 zł z związku z regulacją stanu prawnego 

działek. 

Oczywiście wszystkie tego koszty mają odzwierciedlenie w budżecie.  

Projekt A/12 został zaopiniowany 10 głosami „za”. 

Projekt B/12  w sprawie zmiany Uchwały Nr IX/65/2024 Rady Gminy Miedźna z dnia 17 

grudnia 2024 r. w sprawie budżetu gminy Miedźna na rok 2025 

Skarbik Gminy: Przejdę do dochodów, w 758 mamy 406 417,00 to są dodatkowe środki na 

uzupełnienie dochodów naszej gminy, wyrównanie poziomu podwyżek. W dziale 801 – 

204 595,60 zł to jest wspomniany projekt unijny, który będzie realizowany w Szkole 

Podstawowej we Frydku a także wpływy z odszkodowań 3 682,00 zł – to jest szkoda w 

Przedszkolu w Woli. I w ramach działu 855 kwota 12 450,00 zł – to są zwroty nie należnie 

pobranych świadczeń rodzinnych wraz z odsetkami. 



W ramach wydatków: w rozdziale 60014 mamy dotację na roboty remontowe na drogach 

powiatowych gminy – 758 058,66, na roboty gminne 50 000,00 zł to jest regulacja prawna tej 

ul. Dębowej oraz ul. Leśnej w Gilowicach i ul. Słoneczna w Miedźnej. W dziale 801 kwota 

170 902,00 zł to są te środki unijne, o których mówiłam, w przedszkolach to jest naprawa 

elewacji. W dziale 851 – kwota 79 419,43 zł – uzupełniamy środki na gminny program 

profilaktyki. W dziale 855 – zwroty dotacji. Zmienia nam się deficyt o kwotę 447 367,49 zł, 

całkowita kwota to jest 9 863 236,57 zł. 

Projekt B/12 został zaopiniowany 10 głosami „za”. 

Projekt C/12 w sprawie określenia szczegółowych zasad, sposobu i trybu umarzania, 

odraczania lub rozkładania na raty spłaty należności pieniężnych przypadających Gminie 

Miedźna lub jej jednostkom organizacyjnym, mającym charakter cywilnoprawny oraz 

określania warunków dopuszczalności pomocy publicznej w przypadkach, w których ulga 

stanowić będzie pomoc publiczną, a także wskazania organów i osób uprawionych do 

udzielania tych ulg. 

Skarbnik Gminy: Zmieniły się przepisy pomocy publicznej. W tym momencie zmieniły się 

przepisy de minimis w rolnictwie. Uwzględniliśmy te zmiany w uchwale. Uchwała ta ma 

pozytywną opinię Ministerstwa Rolnictwa oraz Urzędu Ochrony Konkurencji Konsumentów. 

Projekt C/12 został zaopiniowany 10 głosami „za”. 

Projekt D/12 w sprawie zwolnień od podatku od nieruchomości. 

Skarbnik Gminy: Te same zasady co do projektu uchwały C/12/ 

Projekt D/12 został zaopiniowany 10 głosami „za”. 

Projekt E/12 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu 

zawarcia umowy najmu lokalu użytkowego, stanowiącego własność Gminy Miedźna, 

zlokalizowanego w budynku przy ul. Poprzecznej 1 w Woli. 

Pan Wójt: Tam mamy działania Centrum Uzależnień. Teraz Pani zwróciła się z wnioskiem o 

możliwość najmu na 5 lat.  

Projekt E/12 został zaopiniowany 10 głosami „za”. 

Projekt H/12 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Pszczyńskiemu 

Pan Wójt: Powiat ma w planie wyremontowanie dwóch odcinków drogi: remont nawierzchni 

jezdni drogi powiatowej nr 41325 – koszty po naszej stronie – 108 611,65 zł oraz remont 

nawierzchni jezdni drogowej ul. Międzyrzecka w Woli – koszt po naszej stronie 649 447,01 

zł. Tam też chcemy załatwić sprawę przystanku: może uda się zakupić wiatę, zatoczka będzie 

już nie z płyt, tak żeby to wyglądało jak należy.  

Projekt H/12 został zaopiniowany 10 głosami „za”. 

 

5. Sprawy różne i bieżące.  

Przewodniczący Rady Michał Przewoźnik: Mam jeszcze jeden temat apropo jutrzejszej sesji. 

Bo na sesję jest przygotowany projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji odnośnie 



parkingu. Komisją się tym zajęła, została zaopiniowana pozytywnie petycja, ale proszę 

również o zaopiniowanie Komisję Budżetową. Projekt jest gotowy pod tą inwestycję i jest 

ważny 3 lata. Panie Wójcie proszę o przedstawienie szacunkowych kosztów. 

Pan Wójt: Koszt tej inwestycji to około 300 tys. zł. Petycja jest zasadna, ponieważ 

mieszkańcy tracą miejsca parkingowe, ale najważniejsze jest to że dużo punktów usługowych 

powstaje w Ośrodku Zdrowia więc parking jak najbardziej się przyda.  

Projekt F/12 został zaopiniowany 9 głosami „za”, 1 „wstrzymujący”. 

Radny Marcin Kapica: Czy przy ul. Spokojnej jest możliwość montażu lustra? 

Pan Wójt: Odnośnie lustra proszę podejść do pana Buchty i wskazać miejsce, nie będzie 

problemu. 

6. Zamknięcie posiedzenia komisji. 

W związku z brakiem dalszych pytań oraz wyczerpaniem porządku Przewodnicząca Komisji 

Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów zamknęła posiedzenie komisji o godzinie 

16:17.  

Przewodnicząca Komisji 
Rozwoju Gospodarczego, 

Budżetu i Finansów 

 

Józefa Waliczek 

Przygotował: Mariola Pogorzelska  

 


